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Sak Sentrale diskusjonspunkter Konklusjon/ oppfølging Ansvarlig/ frist 

UIO-SAKER OG FELLESSAKER 
31/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Godkjenning av referat Referat godkjent. Når det gjelder IKT-prosessen, så vil 
det diskuteres videre hvilke programvarer som skal være 
tilgjengelige på forskernett og man vil se på en løsning 
hva angår superbrukersituasjonen innenfor brannmurer. 

Saken tas opp på neste AU-
FLF. 

 

32/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Merverdiavgift ved 
kjøp/salg av 
forskningstjenester 
mellom sykehus 
og universitet: 
orientering om status og 
oppfølging mot 
skattemyndigheter 

Peder Utne oppdaterte på status når det gjelder mva-
situasjonen ved OUS og UIO ved bruk av kjernefasiliteter 
i forskningen der de to institusjonene samarbeider. Det 
er enighet om å be Skattedirektoratet om en uttalelse om 
dette. Utgangspunktet er at bruk av kjernefasilitet fra et 
annet rettssubjekt ansees som «omsetning» etter 
merverdiavgiftsloven. Det ble kommentert at betegnelsen 
«samarbeid» kan omfatte mye og bør presiseres i en 
prosjektbeskrivelse.  
 

KDI har mange 
kjernefasiliteter og 
spørsmålet melder seg om 
hvem som skal ta seg av de 
administrative oppgavene 
knyttet til fakturering (med 
eller uten MVA). Hans og 
Peder følger opp for 
oppdatering på status.    

 

33/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Gjennomgang av 
konklusjoner og 
oppfølging ifm tilsynssak 
(nevrokirurgi) 

Saken var oppe i sentralt kvalitetsutvalg 7/4. EBS ga en 
gjennomgang av sakens historikk (nevrokirurgisk 
forskningsprosjekt) og presenterte Helsetilsynets 
konklusjoner. Prosjektet og tilhørende biobank kan 
videreføres på grunnlag av at det gis informasjon om 

OUS følger opp ved 
forbedring av sitt 
meldesystem for avvik i 
forskningsprosjekter, pluss 
at det jobbes for 

 

 



  
 2 

hvilke komplikasjoner dette involverer. 
 
 
 

ferdigstilling av en veileder 
for risiko-nyttevurdering i 
forskning som kan forvolde 
skade på pasient. Det vil 
også komme kurs og 
opplæringstiltak for ledere, 
samt gis grundigere 
dokumentasjon av muntlig 
informasjon og en 
revurdering av mal for 
informasjonsskriv/samtykke 
(i samarbeid med REK og 
NEM). 

34/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Eksternfinansiering: 
prinsipper for vertskap 
UiO/OUS 

Følgende punkter ble tatt opp til diskusjon: 1) 
Nettverksløsning OUS-Klinmed; 2) Utredning av 
totalbudsjettering for store prosjekter; 3) Kriterier for 
vertskapsvalg og rutiner for valg av vertskap.  
Det var enighet om at noe bør løses nasjonalt og at fokus 
er på store prosjekter. Man bør utarbeide en felles policy 
vedrørende finansiering av kjernefasiliteter og dyrestaller 
og klargjøre hvem betaler for nytt areal.  
Det ble reist spørsmål om hvor stort et «stort» prosjekt 
er, og herunder går NFR-prosjekter, EU, SFF, SFI, og 
Jebsen-prosjekter. Spørsmålet om vertskap beror også på 
om studien er hovedsakelig klinisk eller basal. Hos KDI 
er grunntanken at det er hovedstillingen som avgjør 
forankring, samt at spørsmålet om administrativ støtte 
og areal spiller inn. Man bør også klargjøre hvor mye som 
kan reguleres gjennom samarbeidsavtaler fra starten av.   
 

  

35/2015 
Ansvarlig: 
IPG 
 

Orienteringssaker UiO:  
-Status søknader Jebsen 
og SFF 

Totalt 27 søkere og av disse er 6 finalister plukket ut av 
en nordisk evalueringskomite. Når det gjelder prosess for 
vertskap for Jebsen-sentre, skal dette vurderes av 
Klinmed, OUS og forskningsmiljøet sammen. Når det 
gjelder SFF er man i en litt annen situasjon, der 
innlevering av skisser er ønskelig, men ikke obligatorisk. 
Et senere tilbud kommer ifm innlevering av full søknad, 
der det vil bli gitt tilbud om gjennomlesning av søknaden 
mtp forbedringer. Dette skal gjøres av en nordisk 
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evalueringskomite.  
Det ble nevnt at Klinmed sender ut info om FRIPRO 
Toppforsk-call og at søknadene skal forankres hos 
administrasjonssjef Hans Mossin. Hilde Nebb orienterte 
om Scientia Fellows-status: innvilgelsesprosent er bra.     
 

 
 
 
 
 

OUS-SAKER 
36/2015 
Ansvarlig:  
EBS 
 

- Status 
forskningsbiobanker ved 
OUS v/Wenche Reed 
- Biobanksaker v/Stein 
Kvaløy 

- Det ble orientert. 
 

  

37/2015 
Eventuelt 

Spørreundersøkelse 
forskningsgrupper 

Det ble diskutert om hvorvidt spørreskjemaet skal 
utarbeides på engelsk i tillegg til på norsk.   

  

 


